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Z A P I S N I K 
 
7. redne  seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 
26.11.2003 ob 17.uri  v prostorih Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL. 
 
7.sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti 
Rudnik, Mestne občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti 
Rudnik, Mestne občine Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 14 članov sveta na seji navzočih 9 članov, 
kar pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Dušan Bandelj, Barbara Derenda, Pavel Dolinar, Jože Kernc, Albin 
Marolt, dr. Stane  Pejovnik,   Metodij Rigler,  Anton Zaletelj,  Jože Zrnec. 
 
ODSOTNI ČLANI SVETA: mag.Drago Balent,  dr. Bojana Beović, Leila Kozinc, Vasko 
Jovanovski,  Robert Praprotnik 
 
OSTALI NAVZOČI:  Ida Meglič, Helena Židanek – obe strokovni sodelavki Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL. 
 
Seja se  je snemala. 
 
Predsedujoči je pozdravil prisotne in v razpravo dal  predlog dnevnega reda. 
 
Ker prisotni niso imeli pripomb  na predlog dnevnega reda,  je predsedujoči dal na glasovanje 
naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 
 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta Četrtne skupnosti  Rudnik in   
    zapisnika   2.korespondenčne seje 
2. Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
3. Poročilo predsednika sveta  
4. Finančne zadeve 
5. Poročila odborov in sosveta 
6. Imenovanje uradne osebe pooblaščene  za posredovanje informacij javnega značaja 
7. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik  
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8. Razno 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH: / 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE  SEJE 

 SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK MOL 
IN 2. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo (oba zapisnika) so člani sveta prejeli  skupaj s sklicem seje. 
 
Predsedujoči je dal zapisnika v razpravo.  Ker prisotni niso imeli pripomb na zapisnika, je 
predsedujoči dal na glasovanje  naslednji  
PREDLOG  SKLEPA ŠT:1/7: 
Zapisnik 6.redne seje  in zapisnik 2.korespondenčne seje  se sprejmeta. 
 
Navzočih  je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 1/7 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 2 
POROČILO KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA,VOLITVE IN 

IMENOVANJA 
 
Gradivo (poročili) so člani sveta prejeli pred pričetkom seje. 
Predsedujoči je  zaradi odsotnosti predsednika komisije, predal besedo članu komisije Pavlu 
Dolinarju, ki je svetu podal obrazložitev  obeh poročil. Prisotne je seznanil z preklicem izjave o 
sprejemu novega mandata  člana sveta  dr. Ludvika Čanžka, z liste Ljubljana, moje mesto.  
Predsedujoči je zatem dal na glasovanje naslednje predloge  sklepov  komisije: 
PREDLOG  SKLEPA  ŠT.2/7: 
Svet se je seznanil s preklicem izjave o sprejetju mandata člana Sveta ČS Rudnik dr. 
Ludvika Čanžka. Izjava se  posreduje Mestni volilni komisiji,  MOL, da določi za člana 
Sveta ČS Rudnik  naslednjega  kandidata z istoimenske liste. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
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PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št: 2/7 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.3/7:  
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, razrešuje Bojano Mirnik z mesta članice Odbora 
za družbene dejavnosti. Za novega člana tega odbora se imenuje zunanjo članico: 
Katarino Kobal, stanujočo Ižanska c. 44/e, Lj.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA:9 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št: 3/7 je bil sprejet.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/7:  
Svet  Četrtne skupnosti Rudnik za  namen  posredovanja  informacij javnega značaja  
pooblašča Jožeta Kernca. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:4/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 3 
POROČILO PREDSEDNIKA SVETA 

 
Predsednik sveta je v nadaljevanju  podal svoje poročilo ter obrazložitev pri posameznih 
točkah. Poročilo je priloga zapisnika. 
Pri točki št.4  tega poročila, ki se nanaša na predlog novega Zakona o lokalni samoupravi, je 
dr. Stane Pejovnik predlagal, da se v začetku  naslednjega leta  skliče izredna seja sveta  za 
obravnavo  omenjenega zakona  ter tudi Zakona o glavnem mestu. 
Prisotni so se strinjali. 
 
V nadaljevanju je predsednik sveta poročal tudi o seminarju Ministrstva za finance, ki je bil 
pripravljen s strani Oddelka za lokalno samoupravo, MU, MOL, za vse predsednike svetov 
četrtnih skupnosti  in sestanku  na Inšpektoratu  za okolje in prostor, kjer je vodji inšpektorata   
obrazložil   probleme, kot so nasipanja barjanskih travnikov, neurejenost vodotokov in divja 
smetišča.  
Ob tem je dr. Pejovnik  povedal, da nasipanja  barjanskih travnikov s čistim gramozom, niso 
več kaznivo dejanje. Na predlog dr. Pejovnika, je dal predsedujoči na glasovanje sledeč  
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PREDLOG SKLEPA ŠT.5/7: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik sprejema poročilo predsednika sveta. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 5/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 4 
FINANČNE ZADEVE 

 
Gradivo (razpredelnico s pregledom porabe finančnih sredstev in predlogi sklepov) so člani 
sveta prejeli  pred pričetkom seje. 
V nadaljevanju  je predsedujoči predal besedo strokovni sodelavki Heleni Židanek, ki je 
prisotnim povedala, da so se vse finančne pomoči  namenjene društvom in ustanovam že 
nakazale na njihove  transakcijske račune. Ker se glasilo četrtne skupnosti ni izdalo, je ostalo 
150.000,00 SIT , ki jih je potrebno prerazporediti. 
Na predlog predsednika sveta  bi se  sredstva za reprezentanco povečala  za 23.000,00  SIT, 
za nakup map z blokom in kemičnim svinčnikom za vse člane sveta in strokovne sodelavke, 
pa se  bi namenilo sredstva v višini 43.580,00 SIT.  
Predsedujoči je pozval člane sveta, da podajo svoje predloge za preostala sredstva  v višini  
82.500,00 SIT. 
Dr. Pejovnik je predlagal, da bi se sredstva namenila  Turističnemu društvu Barju, kot pomoč 
njihovemu delovanju na našem območju. 
Albin Marolt in Dušan Bandelj  sta predlagala, da se sredstva namenijo kot nagrade za 
korektno opravljeno delo za strokovni sodelavki in predsednika sveta. Dr. Pejovnik  je ob tem 
umaknil svoj predlog in podprl predlog  Albina Marolta in Dušana Bandlja.  
Predsednik sveta je odklonil predlagano nagrado za svoje delo ter dal na glasovanje 
naslednje predloge sklepov: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.6/7: 
Sredstva, ki so bila s sklepom 4/5, 5.redne seje, namenjena kot zagonska sredstva 
izdajo glasila v višini 150.000,00 SIT  se prerazporedijo. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 6/7 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.7/7: 
Sredstva za reprezentanco po sklepu  1/2, 2.korespondenčne seje  v višini 75.000,00 
SIT se povečajo za 23.000,00 SIT. Skupna višina sredstev namenjenih za reprezentanco 
je 98.000,00 SIT. 
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Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:7/7 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/7: 
Za nakup  map z blokom in kemičnim svinčnikom za vse člane sveta in strokovne 
sodelavke, se nameni sredstva v višini 43.500,00 SIT. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI: / 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.: 8/7 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.9/7: 
Sredstva v višini 82.500,00 SIT se namenijo kot nagrada  za strokovni sodelavki za 
korektno  opravljeno delo v letu 2003.  
V kolikor  izvedba  nakazila nagrad ne bi bila mogoča, se pooblašča predsednika sveta, 
da   sredstva  kot finančno  pomoč   nakaže Turističnemu društvu Barje.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št:9/7 je bil sprejet. 
 
 
V nadaljevanju je strokovna sodelavka Helena Židanek  prisotne seznanila, da je četrtna 
skupnost prejela  črtne kode  za  tri  osnovna sredstva.  
Predsedujoči  je predlagal, da se črtne kode s sklepom zavrne. Dr. Pejovnik je predlagal, da 
se v primeru, da  bi Oddelek za finance vztrajal pri prevzemu kod, za osnovna sredstva 
napiše reverz in da v podpis društvom, kodo pa se nalepi na reverz. Prisotni so se strinjali. 
Predsedujoči je dal na glasovanje sledeč  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.10/7: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, zavrača poslane črtne kode za  osnovna 
sredstva, ki niso last  ČS Rudnik, MOL, ker gre v danih primerih za finančno pomoč 
društvom in ne nakup s strani četrtne skupnosti. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
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Sklep št:10/7 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je strokovna sodelavka Helena Židanek  prisotne seznanila z dopisom 
Oddelka za finance, v katerem obveščajo Četrtno skupnost Rudnik, da njihov predlog za 
povečanje porabe sredstev za leti  2004  in 2005 ni v skladu z navodilom, ki je bilo 
posredovano za pripravo finančnih načrtov. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči  na glasovanje sledeč  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.11/7: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik vztraja na predlogu za  dodatna finančna sredstva, kot 
je navedeno v  finančnih načrtih za leti 2004 in 2005. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA 9 članov sveta. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št.:11/7 je bil sprejet. 
                                                                               
 

AD 5 
POROČILA ODBOROV IN SOSVETA 

 
A.) ODBOR ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE  JAVNE  SLUŽBE, PROMET IN VARSTVO    
      OKOLJA  
 
V  nadaljevanju je Metodij  Rigler predstavil delo Odbora za urbanizem, gospodarske javne 
službe, promet in varstvo okolja. Zapisnik tega odbora so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Ob tem je Albin Marolt sprožil razpravo v zvezi z odkupi zemljišč nasproti gasilskega doma 
Ljubljana- Barje.  
Jože Zrnec je poudaril, da bo PGD Ljubljana-Barje resnično potrebovalo dodatno parkirišče 
nasproti objekta, ker se bo  Peruzzijeva cesta ob rekonstrukciji razširila. 
Predsedujoči je  prisotnim razložil, da se  predlog sklepa v zvezi s Peruzzijevo ne nanaša  na  
odkup zemljišč za PGD Barje, temveč na odkupe v zvezi z rekonstrukcijo celotne Peruzzijeve 
ceste. 
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči na glasovanje naslednje predloge sklepov: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.12/7: 
Strokovni sodelavki  pripravita izvleček  iz Odloka o proračunu MOL za leto 2003, v 
zvezi z amandmajem dr. Beović  - rekonstrukcija Ižanske ceste. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.13/7: 
Od Policije in Mestnega redarstva  se zaradi nepravilno parkiranih vozil v križišču 
Jurčkove ceste z Galjevico, zahteva  takojšnje ukrepanje in večkratne akcije. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT.14/7: 
Od  Oddelka za gospodarjenje z zemljišči , MU, MOL, se  zahteva takojšnje 
posredovanje vseh informacij,  ki se nanašajo na odkup zemljišč za Peruzzijevo cesto 
ter  fotokopijo pogodbe s katero je Mestna občina Ljubljana  pooblastila podjetje IPSO 
za  urejanje odkupov  zemljišč za Peruzzijevo cesto. Rok za posredovanje vseh 
informacij je 15 dni. 
 
PREDLOG SKLEPA  ŠT.15/7: 
Oddelku za gospodarske javne službe in promet se pošlje zahvalo za izvedeno 
kategorizacijo, hkrati pa tudi vprašanje o časovnem roku , v katerem planirajo  
izgradnjo enoslojne asfaltne protiprašne  prevleke na delu Tomišeljske poti. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št: 12/7 do št.15/7 so bili sprejeti. 
 
Po  glasovanju je sejo zapustil dr. Stane Pejovnik. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklop predlogov sklepov, kot sledi: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.16/7: 
Oddelek za gospodarske javne službe in promet, MU, MOL, ki izvaja nadzor nad zimsko 
službo naj uredi , da se zimska služba za ulice: Tomišeljska pot, Ob Farjevcu  in 
Brglezov štradon, opravlja preko Komunalnega podjetja Ljubljana. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.17/7: 
O naselitvi Romov na območju med naselji Črna vas, Podpeč in Jezero  se v izogib 
kasnejšim težavam obvesti pristojno inšpekcijsko službo, Policijo in podžupana MOL 
mag. Igorja Omerzo.   Romi so pred kratkim svoje nelegalno naselje prestavili  na 
območje MOL. Od navedenih se zahteva odgovor o ukrepih. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.18/7: 
Od pristojne službe mestne uprave se  pridobi informacijo; kdaj se planira vzpostavitev  
proge MPP skozi naselje Črna vas ter  Jurčkova cesta – Peruzzijeva ulica – Ižanska 
cesta do lokacije  izvoza za Hauptmance. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.19/7: 
Od pristojne službe se zahteva čiščenje struge reke Iške v skupni dolžnini cca 1km (od 
izliva v Ljubljanico do konca naselja Lipe. Čiščenje naj vključuje: obsek grmovja, 
sanacijo razjed v brežini ob cesti Tomišeljska pot ter odstranitev nanesenega proda. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.20/7: 
Na pristojno službo mestne uprave se naslovi predlog  za postavitev tabel oz. 
prometnih znakov,  kot sledi: 

- za označitev naselja  na  Tomišeljski poti 
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- za  omejitev hitrosti na  Tomišeljski poti 
- za nevarnost: živina na cesti  na  začetku in koncu ceste skozi Črno vas 
- intervalna postavitev  znakov za največjo dovoljeno hitrost  skozi naselji  Črna 

vas in Lipe 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.21/7: 
Od pristojne inšpekcijske službe in Zavoda  za varstvo okolja, MOL,    se   zaradi 
izlivanja  fekalij neposredno v jarke na območju Kožuha (ob Ižanski cesti) zahteva 
takojšnje ukrepanje. 
 
 
PREDLOG SKLEPA  ŠT.22/7: 
CI odbor za Barje se zadolži, da poskrbi  za  fizično izvedbo obešanja zastav . V kolikor 
bo  to rešeno,  se Četrtna skupnost Rudnik  zadolži za nabavo zastave  ter manjše letne 
nagrade za  skrbnika zastave. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta  
ZA: 8 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št.:16/7 do št.:22/7 so bili sprejeti. 
 
Prisotni so pred sejo prejeli  predlog k dopolnitvi oz.spremembi predloga zapisnika 4.seje 
Odbora za urbanizem, gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja na temo: 
Pripombe in stališča do predloga Odloka o spremembah Odloka o sprejemu PUP-a za 
plansko celoto V2 Trnovo-Tržaška cesta (za območje urejanja VR 2/6 ob Cesti dveh 
cesarjev). 
Na to tematiko je v nadaljevanju seje potekala  razprava  v  kateri so sodelovali vsi prisotni 
člani sveta. 
Po razpravi je predsedujoči  dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT:23/7, ki je priloga 
zapisnika. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep 23/7 je bil sprejet. 
 
B.) ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 
V nadaljevanju je predsedujoči predal besedo Barbari Derenda, ki je predstavila  delo in 
predloge odbora za družbene dejavnosti. 
 
Po razpravi, v kateri se prisotni niso mogli  dogovoriti za ime glasila,   je dal predsedujoči na 
glasovanje  
PREDLOG Sklepa o ustanovitvi in izdajanju glasila Četrtne skupnosti Rudnik,  MOL (v 
prilogi)  brez vsebovanega 2.člena.  
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2.člen tega sklepa, ki se nanaša na ime glasila, ponovno obravnava Odbor za  
družbene dejavnosti in svetu predlaga izbrano ime. 
  
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep  o ustanovitvi in izdajanju glasila ČS Rudnik, MOL, je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je potekala razprava o sestavi uredniškega odbora. Prisotni člani sveta so bili 
mnenja, da je potrebno predlagani uredniški odbor  razširiti še z dvema  članoma. Za dodatna 
člana se predlaga: Metodija Riglerja in Jožeta Zrneca. 
Po razpravi je dal  predsedujoči na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.24/7: 
Ustanovi se uredniški  odbor  v naslednji sestavi: 
 
Predsednik odbora in odgovorni urednik glasila: Vasko Jovanovski 
Podpredsednica odbora in namestnica odgovornega urednika: Barbara Derenda 
Član odbora: Metodij Rigler 
Član  odbora: Jože Zrnec 
Zunanja članica odbora: Katarina Kobal 
 
Sklep št.:24/7 je bil sprejet. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje tudi ostale predloge sklepov, ki se nanašajo na prispele 
zadeve; 
PREDLOG SKLEPA ŠT.25/7: 
Pobudo  za  razpis natečaja za najbolj urejeno četrt Mestne občine  Ljubljana, se 
podpre. Od pobudnika se pričakuje, da  pripravi  merila za urejenost četrtne skupnosti  
oz.podroben  projekt, enoten za  vse četrti. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.26/7: 
Mestnemu svetu MOL, se predlaga, da v kolikor podpre javni natečaj za najbolj urejeno 
četrt MOL, zagotovi tudi finančna sredstva za  urejanje četrti. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.27/7: 
Zvezi za boj proti raku, se sporoči, da se v zvezi s prostori obrne na upravljalca 
prostorov – Oddelek za lokalno samoupravo, MU, MOL.   
V kolikor  bodo pridobili dovoljenje upravljalca, bo četrtna skupnost poskrbela  za 
obveščenost občanov  na  naslednja načina :   z objavo  na spletnih straneh  in  v 
svojem glasilu. 
 
PREDLOG  SKLEPA ŠT.28/7: 
Svet zavrača prošnjo za donatorstvo  Društva ledvičnih bolnikov Ljubljana.  
 
PREDLOG SKLEPA  ŠT.29/7: 
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Na   Oddelek  za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport, MU, MOL ter  Stanovanjski 
sklad MOL, se pošlje pobudo s  podporo Sveta ČS Rudnik . Od stanovanjskega sklada 
se pričakuje zagotovitev nadomestnega  stanovanja  za upokojeno učiteljico, od  
Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport pa  zagotovitev finančnih 
sredstev za  preureditev  stanovanja za  potrebe šolskih  dejavnosti. 
 
Navzočih  je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št:25 do št:29 so bili sprejeti. 
 
C.) SOSVET ZA VARSTVO OBČANOV IN ZAŠČITO OBČANOV,  REŠEVANJE IN CIVILNO 
ZAŠČITO 
Delo sosveta je predstavil predsednik sosveta. Ker se je sestanek sosveta zaključil  
neposredno  pred sejo,  do  pričetka seje ni bilo  mogoče pripraviti  zapisnika. Zapisnik se bo 
pripravil  po seji in posredoval vsem članom sveta in  zunanjim članom sosveta. 
Predsedujoči je  na podlagi poročila predsednika sosveta dal na glasovanje naslednje 
predloge sklepov: 
  
PREDLOG SKLEPA ŠT.30/7: 
Svet ČS Rudnik vztraja na pobudi za postavitev prometnih znakov za prepoved vožnje 
avto-šolam v Rakovniški ulici ter postavitvijo  hitrostne ovire v isti ulici. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.31/7: 
Svet predlaga pristojnemu oddelku mestne uprave, da  v ulici Ob dolenjski železnici  
pri osnovni šoli postavi hitrostne ovire. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.32/7: 
Vloga stanovalcev Voduškove ulice za postavitev  hitrostnih ovir se odstopi  pristojni 
službi mestne uprave. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.33/7:  
Svet ČS Rudnik opozarja na neurejeno cestno-prometno ureditev v   Ind.coni Rudnik: 
  

- dvigi cestišč pri Merkurju 
- vdori  v pločnikih pri Rutarju 
- nevarnost križišča veletržnica-Leclerc 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT.34/7: 
Svet ČS Rudnik opozarja, da je asfalt v križišču (nadvoz) Peruzzijeva – izvoz 
Industrijska cona Rudnik, neprimeren  in zahteva, da se zadeva  popravi. 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT.35/7: 
Od  Policijske postaje Ljubljana Vič se zahteva nadzor nad divjimi  nočnimi vožnjami v 
Industrijski coni Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
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ZA: 8 članov. 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklepi od št.:30 do št.:35 so bili sprejeti. 
 
D.) ODBOR ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN TURIZEM 
Prisotni člani sveta  ugotavljajo, da Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem ne deluje v 
skladu  s svojimi nalogami, ki jih je prevzel. 

 
 

AD 6 
IMENOVANJE URADNE OSEBE POOBLAŠČENE  ZA POSREDOVANJE 

INFORMACIJ JAVNEGA ZNAČAJA 
 
Gradivo se je že obravnavalo pod  2. točko dnevnega reda. 
 

AD 7 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV 

SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 
A.) Dušan Bandelj je postavil vprašanje predvidene ureditve  veletržnice  v industrijski coni 
Rudnik. 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje  naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.36/7: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik  predlaga Mestnemu  svetu MOL, da v projektne 
skupine, ki obravnavajo tematiko bistvenega pomena za četrtno skupnost, aktivno 
vključijo tudi člane svetov četrtnih skupnosti.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št:36/7 je bil sprejet.  
 
B.)Albin  Marolt je podal pobudo za sprejem sklepa v zvezi spremembami Zakona o lokalni 
samoupravi po predlogu  novega Zakona o lokalni samoupravi. Pobudo so pred sejo v obliki 
predloga sklepa  dobili vsi prisotni člani sveta. 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje pripravljen predlog sklepa kot PREDLOG 
SKLEPA ŠT.37/7- priloga zapisnika; 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA: 8 članov sveta 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
Sklep št.:37/7 je bil sprejet. 
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C.)V nadaljevanju je Albin Marolt postavil še vprašanje, kdaj se bo asfaltiral kos poti na 
Golovec, s katere  ob dežju  odnaša pesek na Dolenjsko cesto. 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.38/7: 
Na pristojno službo mestne uprave se naslovi vprašanje, kdaj se bo asfaltiral kos poti 
na Golovec (PST) na lokaciji iz Dolenjske ceste na Golovec. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov 
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št:38/7 je bil sprejet. 
 
D.) Dušan Bandelj je postavil vprašanje dokončanja gradnje kanalizacije na območju 
Sp.Rudnika. 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.39/7: 
Na pristojno službo se naslovi vprašanje; kdaj se bo nadaljevala gradnja kanalizacije 
na območju Sp.Rudnika. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
ZA:8 članov  
PROTI:/ 
VZDRŽANIH:/ 
 
Sklep št:39/7 je bil sprejet. 
 

AD 8 
RAZNO 

 
Ker  pod zadnjo točko dnevnega reda ni bilo gradiva, je predsedujoči zaključil sejo ob 
19.23.uri. 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 
 
                                                                               Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                                Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                       Jože Kernc l.r. 
Priloga:  

- predlog Sklepa 23/7 (islamski verski in kulturni center) 
- predlog Sklepa o ustanovitvi in izdajanju glasila Četrtne skupnosti Rudnik 
- predlog Sklepa 37/7 (Pripombe k novemu Zakonu o lokalni samoupravi) 
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